
Zdpisnica z XlX. zasadnutia Mestsk6ho zastupite!'stva v Podolinci

konan6ho dfia 31. 01. 20L3

K bodu t. 1

P. primdtorka otvorila zasadnutie MsZ. Predniesla program.

Bc. Selep - poznSmka - do sa t17ka sch6dze aj minule bol poruSeny program, ked'sa schvdli
program sch6dze, malo by sa [s{ podl'a neho - bol ndvrh na stiahnutie programu, podl'a mria

sa poruiil program. Ak niekto md niedo na vyl0denie, nech tak spravina zadiatku

lng. Marhefka - my sme tu poslanci, ak sa uzhodneme, ie sa niedo st'ahuje, tak sa to stiahne
a to z nejak6ho d6vodu. Je to na5e prdvo. Stiahnutim bodu z rokovania sa tento program
men[.

lng. Zima - nie raz, nie dvakrdt sa to uplatnilo, nie je to Ziadne poru5enie poriadku. Ajten
doplnenyi bod sa m6ie stiahnut'.

Hlasovanie za predloienri program:

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 2

Overovatelia zdpisnice:

RNDr. EmilVdlek, PhD.

Jozef Compel'

Hlasovanie:

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 3

N5vrhovS komisia:

Predseda: Mgr. Eduard Ferencko

elenovia: lng. Jdn Marhefka, Peter Hojstrid

Hlasovanie:

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa: 0



K bodu i. 4

Predniesol prednosta MsU, Mgr. Michal Marhefka.

K bodu i. 5 - lnterpelScia poslancov

lng. Marhefka -sneh sa zadal intenzivne upratova{, nebolo by moZne nejako preruSit'

snehov6 mantinely? Je viacej vody, aby sa tomuto venovalo kv6li bezpednosti obdanov,

Mgr, Marhefka - dnes sme to dali za flohu p. Vildinsk6mu, neviem momentdlne, di je to

spraven6

P. primStorka- snaiime sa to robi{, len mdme mdlo l'udi, ide to pomaly

RNDr. Valek - rozpr6val som o pluhovanfciest s p. prednostom - pred mesiacom ndm to

primrzlo, viem, Ze je to ndkladn6, til kaiu treba daf dim sk6r dole, aby to neprimfzalo.

P. Reznickri - v akom 5t6diu je v1i'mena cesty okolo BernolSkovej? Budeme ju opravovat' my?

P. primStorka - je to v naSej spr5ve, musime sa starat o riu my. Bola som vyjedn6va{ aj

ohl'adom cesty na Mnfiku, doSla odpoved'takd, Ze pre nedostatodn6 finandn6 prostriedky

n6m nem6iu pomdct'. Cestu okolo BernolSkovej si musime udrZiavat' my.

Mgr. Marhefka -tohto roku, ju budeme musiet' opravit' my. Je takd dohoda, Ze ju opravuje aj

SaUCPSK, ale do budrlcna je potrebn6 spracova{ projektovti dokumentdciu a oni to bud(,

alebo nebudri akceptova{. Udalne bola v minulosti nejakd dohoda, Ze tieto cesty sa vymenia,

ale pri tom to asi aj ostalo - pri [stnej dohode s blivallim vedenim mesta.

lng. Marhefka - je v naSom zdujme to urobit', treba dat' do najbliZ5ieho zastupitel'stva

a vyzva{ Pre5ovskri samosprdvny kraj k vlimene.

Prednosta - ked'd6jde k samotnej vrimene, oni cestu v takom stave neprevezmil, je to

zddrhel'. Tam nie je Ziaden kandl, dnes tam stojf voda a podl'a odbornikov sa,,vymelie" asfalt

a vznikajf diery. PlSnovalo sa,ie budti vlizvy pr5ve na rekonitrukciu komunik5ciiv obciach

postihnutlich povodriou v roku 20L0, ale dodnes nebola takd v17zva vyhldsenS.

P. Compel'- neviem, predo sme tam nedali zdpisnicu zo Sestndsteho zastupitelstva - doplni{.

Viimol som si kolektivnu zmluvu. S0 tam dve veci, kto16 mi nejdrl do hlavy. east' pii{ dl.

5trndst'. Nena5iel som nikde v z5kone - zamestndvatel'poskytne 80% mzdy - za PN. - nie je

to podl'a mfra sprdvne. V dl. L9 - neviem, di tam nemalo byt nejako inak

Ak m6Ze jeden podnikatel'rozp[sa{ vSetky poloZky - treba aj dodacie listy nahra{ na internet.



M6j ndzor je taky, aby sme interpelSciu, 2e veci, ktor6 neboli vyrieSen6 na MsZ, aby boli

prednesen6. Odpoved' je takd Ze sa na to pozriete a nevieme, iije niedo vyrie5en6. Budeme

sa stdle plita{, do je s lesmi... stadiv jednoduchej forme informova{ n5s. Chcel by som, io sa

tyika zdpisnice, chcel by som dat ndvrh, abytieto zdpisnice bolido siedmich dnIzverejnen6.

P. primStorka - probl6m je, ie overovatelia nepridu overi{ zdpisnicu nadas

lng. Zima - dajme si tam 14 dni

P. Compel'- d5m ndvrh, aby sme dalitlich do 1-4 dni.

Hlasovanie: podpisanie a zverejnenie zdpisnic do 14 dni po zasadnuti

Za L0 Proti: 0 Zdrialo sa: 1

P. Compel'- vr5t'me sa k vlekom - nedd mi to spa{ - do sa tlika tlichto vlekov - viem, Ze

vlek5ri sa nepohnri, ale poslanci rozhodli. Mria trdpijedind vec - hlavnli kontrol6r priSiel na

nejakf vec, Ze tam je niedo zle za[dtovan6. Ak (dtovnidka urobila chybu - plitam sa, do robil

auditor? Auditor berie peniaze a videl tieto fakttiry z ,,|'uftu"?

p. Kontrol6r - auditor skrjma formdlnost'- dije to na sprdvnom ridte atd'. Auditor nemd do

rozprSva{ do poloZiek. Dafrovli rlrad do toho tieZ nid nepovie.

P. Compel'- ak je to tak, nemdm s tym probl6m. Ak'i je problem, aby sme to spdtne

zatldtovali, ako to md byt.

p. Kontrol6r - probl6m je, Ze od roku 2005 by trebalo spravi{ obstardvanie, ale museli by sme

ma{ vlek, ale ten nemdme. Podnikatel'nie je povinnli odpisy realizovaf, ale si ich m6Ze

presunilt'. Oni ked'kilpilivlek, oni si ho neodpisali. Oni sito presunuli. Podl'a zdkona je to

moZn6. Ked}e prostriedky sa pouZili z mestskfch lesov, podnikatel'sk1i subjekt by musel ma{

vleky zapisan6 v hmotnom majetku.

p. Compel'- io by si ty odporilial. Ja stdle nevidim d6vod predo by sme to neopravili

P. Reznickli - neviem, o dom teraz rozprdvai

P. Compel'-vleky neboli zaildtovan6 na sprSvnom 0dte

P. Kontro16r-vleky k(pil lyZiarsky oddiel. Ndsledne dostali prostriedky na n5kup d'al5ich

technol6gii od mesta a my sme to za0dtovali ako rekreadne a Sportov6 zariadenia. Ja som

s pani primdtorkou rozprdval a povedala, ie star6 veci hasit' nebude a m5 pravdu

P. Compel'- podl'a mia to treba da{ na pravil mieru.

P. Kontrolor-v rdmci dafrov6ho hl'adiska jetov poriadku. Mria p. OsvaldovS ubezpedila, Ze

je to v poriadku, Ze to bola pripoditatel'nd poloZka. Mesto v tomto nepochybilo. Ja som sa



vyjadril, Ze je to ako ked'mesto dd futbalistom peniaze, tieZ to nechce spiif. Ked'pride nejakS

kontrola - m6Ze da{ pokutu za nespr6vne zaildtovanie, to je vietko. To je moje stanovisko,

ktor6 m6Zem da{ na z5klade informScii od pani Osvaldovej.

P. Compel' - zhdriali sme dva roky nejak6 informdcie a nakoniec sme nikde nedo5li.

P. Kontrol6r - prednosta mal za tilohu informovat'o tom, ie kto m5 ak6 percento. Ak by sme

5li do nejakej spolodnosti, vedeli by sme kto md ak6 percento. Ale zastupitel'stvo to schvdlilo

tak, ako to schv6lilo. My sme vSetko vyi(slili a vieme, do sme do toho dali.

P. Compel'- pochopil som to jednoznadne tak, hodili sme to vlekSrom oni maj( majetok, my

nemdme nid.

P. Compel'- minul6ho roku sme nedostali Ziadnu broZrirku - zoznam neplatidov - neviem,

v akom je to 5t6diu. Stiahol som si to z internetu, urdite to nie je za rok 20t1, urdite je viac

rokov. eo my s tyim vlastne robime? Ak my sa s trim nepohneme, tak neviem, kto tu bude

platit smeti... sme v prvej piit'ke, kde sri najdrahSie smeti.

Prednosta -vSetky tieto mestd platia menej, lebo si sam( odpratdvajf smeti, my na to

musime mat' firmu teda je ndm poskytovand sluZba.

P. Compel'- ja nikde nevidim dlZnikov kt. tu boli za pani Kuzdrovej.

P. primdtorka - Tis( v exekf cii. Niektorisi svoje pohl'ad6vky uZ splatili.

Mg. Antoni - m6Zu tam byt' len dlZnici, kt. majI dlh viidS(ako 160€.

P. Compel'- mdme vyrovnan( vin6reri?

Mgr. Antoni-tito srl na exek[cii.

P. Prednosta -tam nie s0 dlZnici, kt. dlhujti za n5jomn6, len dati a smeti.

p. Compel'- mali bytam byt'v5etci, aj za ndjom. Sri tu nejak6 take poloZky, kde neviem kol'ko

rokov neplatili"

P. Simonikovd - podl'a nejak6ho paragrafu ndjomnik m6Ze byt uverejnenyi len s jeho

s0hlasom. Niektor6 veci m6Zu byt' zverejriovan6, niektor6 nie.

P. primdtorka - niektor6 exekudn6 prfkazy s( nevymoiitel'ne, ale toto nie je chybou mesta.

Zaplatili sme nema16 peniaze za stidne trovy, za exek0cie...

RNDr. Valek - ja som to pochopiltak, Ze kaZd'i rok sme dostali vfpis, Ze akli tam je stav. Ty si

len chcel mat'ten prehl'ad, 5no?

P. Compel'- 5no, ja som chcel prehl'ad, toto som si stiahol z internetu

P. prim6torka -toto zabezpedime



P. Compel'-do sa tyika domu d6chodcov, treba sa tam pozriet' na cencille. Automaty- podiel

z automatov, Ze sa bude viazat 0delovo. Ja by som dal ndvrh, aby tieto fin. prostriedky boli

viazan6 na kamerovli system

P. prednosta - bola podand iiadost' na dovybavenie kamerov6ho syst6mu. S( n5m aj moZno

prisl'ilben6 nejak6 financie, ak byto vySlo, na5e spolufinancovanie by bolo 2000 eur. T17ka sa

to kvalitnejiieho pristroja na zaznamendvanie, d'alSie kamery a v 16mci toho je aj osvetlenie

priechodov pre chodcov.

P. Compel'- ak to prejde, tak m6Zeme pouZit tdto aiastku na to a dalSiu diastku na napr.

Kriiavu ?

lng. Zima -to uvid(me na zdver roka, mdZu sa pouZi{ len na kapitdlov6 vlidavky.

P. Reznicky - O5o chce asi vidie{, len kam id0 tie prostriedky.

lng. Zima -teraz uZ to nevieme urobi{.

p. Compel'- ja chcem, aby l'udia poc(tilitie peniaze, vddiinou to l'udia aj pocitili na chode

mesta.

prednosta -treba na zaiiatku povedat,, do chceme, v rozpodte potom povieme na do mdme,

na io nemdme.

K bodu E. 6

Predniesol lng. Mazurek

lng. Zima - bolo to prerokovanci vo finandnej komisii- doporuiujeme prijat' tento ndvrh tak,

ako je.

PoloZka 520 a52tL1- neboli principiSlne vlihrady, ale mdme poZiadavku, aby bola

spracovand nejakd smernica, ktord by stanovila nejak6 pravidlS. To je jedind pripomienka.

lng. Smandra - mne tam chriba pre porovnanie rok 2012. PoloZky sri jasn6, len chceme vidie{

porovnanie.

lng. Mazurek - my sme len zniZovali ndklady podl'a ZMOSu.

lng. Marhefka - len chceme doplni{ stlpec na porovnanie s rokom 2012. Je to lepSie. Budeme

to ma[ s d(m porovnat'.

Bc. Selep - k poloika 54840 - spad6 tam chata Kydora, aj ine zariadenia?

Ing. Mazurek - chata Kyiora, ale trebdrs sme financovali aj rekonStrukciu tribIn.

Bc. Selep - chata je plne vyuzitS, nepodita sa s nejaklimi opravami, vlidajmi?



lng. Mazurek-tdto poloZka bola v roku2Ot2 pl6novanS na 5000, ale nebola plne vyuZit5.

Mgr. Borovskli - 5L17 - oprava pristreSkov budov - tam by sa mohlo dat' niedo na opravu

Kyiory.

lng. Mazurek - my sme to mali napl5novan6, ale sme to nevyderpali

lng. Smandra - predo?

lng. Mazurek - neboli pracovn6 sily, naSi lesni pracovnici to nestihli. Materidl na to mdme,

len fyzick5 prdca sa nerealizovala.

p. Compe1- navrhnem, dajme tam L000 eur. Ja som sa chcel splitaf, nemdme tu rozdelen6,

kolko je ndjom za chatu a za dopravu.Zdd sa mito dost mdlo. Ja som chcel hovorit'o tejveci

do sa tyka autobusu. Tam je nejakd pravideln6 doprava - RuZbachy - Podolinec. Nie je tam

probl6m keby napr. ja by som si chcel objednat' autobus, som ui blokovany?

P. primdtorka- tam nie je Ziaden probl6m.

Hlasovanie: ndvrh rekon5trukcia chaty 1000€

Zaz LL Proti: 0 Zdrialo sa:0

p. Reznickli - je tento rozpodet pripravene v srllade so smernicou, do sa tlika max. cien za

prdce?

lng. Mazurek - ja som vychddzal z tabuliek. Ano, je to pripravovan6 v stilade so smernicou.

p. Kontrol6r - oiatenie- mal som aj pripomienku na koinisii. Pri mojich kontrolSch som zistil,

Ze ochrann6 pomficky nie je o5atenie beZn6. Poprosil by som, ked'sa td smernica bude robit',

aby sme neopomenuli z5kon, do ochrannd pom6cka je a do nie je. Je to presne definovan6

v zSkone.

lng. Mazurek - my sme kvalifikovani ako vonkajii pracovnici, t5 smernica je len na to, Ze ak

mdm nejakti oiatenie, m6Ze mat charakter uniformy. je to prdve na tom zamestndvatelbvi.

p. Kontrol6r - napr. mestsk6 policia - m6 svoju rovnoiatu, t[ akceptujeme. Smernica musi

bvt.

Hlasovanie: schv6lenie rozpottu so zmenou

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa:O

K bodu t. 7

predniesol p. Ziviaf



P. Reznickyi - chcem len skonitatova{, Ze mdm z tej sprdvy pocit, ie sa stdle opakuje, mdm

z tej sp16vy pocit, Ze ten dlovek kt. je poctivf, je viac trestani, ako ten, kt. je lajddk.

Ako sa dd tomu predch5dza{- nevymoZitel'ne...

P. Zivadk - ak by bolo moin6 vymdhat'to ajtou prdcou, bolo by to indd.

P. Reznickri - ak post[pite priestupok policajn6mu zboru, prostriedky sa ndm vrdtia?

P. Zivdiik - my im to neposrivame. Ak dlovek nezaplat(, pride prfslu5nik policajn6ho zboru,

uloiimu sankciu, ak nezaplati, tak mu je odobratyi vodidskri preukaz. Teraz s[ pokuty vel'mi

poctivo platene.

RNDr. Valek - nesformujete list na ndrodnri radu za mesto Podol(nec, aby sme informovali

o danej situ6cii?

P. Ziva6k - my piSeme kaZdri rok na policajn6 prezidium.

RNDr. Valek - nestratime tlim nid.

p. Zivdak - tento stav niekomu vyhovuje, nie je ochota.

Hlasovanie: berie na vedomie

Za: LL Proti: 0 Zdrialo saO

K bodu i. 8
predloZil Mgr. Marhefka

Hlasovanie:

Za: Lt Proti: 0 Zdrialo sa: 0

Hlasovanie: ru5i VZN z roku 2011

Za: 11 Proti: 0 Zdrialo sa:O

K bodu E. 9

Predkladd Mgr. Marhefka

Hlasovanie: schval'uje

Za Lt Proti: 0 Zdrialo sa: 0



K bodu E. 10

predniesol Mgr. Marhefka

H !asovanie: schval'uje

Zaz LL Proti: 0 Zdrialo sa:0

Hlasovanie: schval'uje ripln6 znenie

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa:0

K bodu i. 11

Predniesol Mgr. Marhefka

lng. Zima -zhrniem to, vych6dzali sme ztych neS{astnfch udalostf, ktor6tu boli pred rokom.

Hovorili sme na komisii, Ze tie prostriedky by mali by{ ildelovo viazan6 a mali by{ predloZene

doklady. Mali by byt' pouZit6 na odstrdnenie priamych 5k6d. M6Zu to byt' prijmov6 doklady,

fa ktil ra . ..

P. Simonikova - chcela by som sa spyta{, z akej poloZky bud( tieto prostriedky hraden6.

Nemali by sme v budIcnosti urdit' nejak( sumu, z ktorej by sa to uhrddzalo? Ja rodinu

Stehlikovri beriem, ale si myslfm, Ze aj obiania mesta musia myslief na poistenie domov.

lng. Zima - my sme sa samozrejme zaoberalitlim, odkial'tieto peniaze vezmeme. My teraz

chceme rodine pom6c{, principiSlne sme pristtipili k tomu ,ie sme doporudili MsZ, aby to

schv6lilo. Musfme spravit' rozpottov6 opatrenie tak, aby sme to pokryli.

P. Simonikovd - m6Ze sa to v budrlcnosti sta{ niekol'kokr5t.

lng. Zima - pokial'nastanri nejak6 tak6 skutodnosti, musime tyim l'udom aspori troSku

pom6c{. Tfto obidvaja, kt. s0 tu uvedeni mali vysporiadane vz{ahy vodi mestu.

Primdtorka - ja hovorfm, Ze ked'sp6sobiniekto niekomu 5kodu, malo by sa to vymdhat'

v obdiansko-prdvnych vztahoch. Sk(sme si v5etko zadefinovaf.

P. Compel'-io je stouto rodinou HangurbadZovcov? Nedalisi nejak[ Ziadost'na opravu? Oni

nemajil iiadny list vlastnictva...

P. prim5torka - my sme im pomohli len s det'mi, matka bola s najmen5imi det'mi v detskom

domove. Ak by aj niedo Ziadali, nevyhovelo by sa im.



P. Reznickri - sfhlasim s touto fin. pomocou. Mdme DHZ, bolo by dobr6, aby viac dohliadali

na kontrolu kominov. Modlime sa, aby sa to nestalo na mestskom dome.

Hlasovanie za udelenie slova p. Barnovi.

Hlasovanie:

Za LL Proti: 0 Zdrialo sa:O

p. Barna - pred dvoma rokmi som upozorrioval, Ze je tam dym... naposledy tam bol lng.

Dubjel, cigan mu ukdzal tiplne inli komin. Niektor(nepustia ani hasidov dovnritra. Treba ich

napr. sankcionovat'. Ja som za to bojoval tri roky. V Pre5ove mi napisali, Ze to musivybavi{

mesto. On dva roky sedel pred domom a nemal do robi{.

Hlasovanie: schval'uje

Za:LL Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu E. 12

Predniesol Mgr. Marhefka

P. Compel'- dali sme si terminy - navrhol by som 4. 4', 20.6., 5. 9.

Hlasovanie: berie na vedomie so zmenou

7a: Lt Proti: 0 Zdrialo sa:O

K bodu i. 13

PrenSjom chaty Kamila a lyiiarsky vlek - predniesol Mgr. Marhefka

RNDr. Valek - urdite ste o tej cene diskutovali.

Primdtorka - my sme mali v podstate pripravenf aj ndjomnri zmluvu, prirovnali sme to aj

k naiej chate Kydora - dali sme tam nSjom vo vriSke 2500 eur, boli tu aj zdstupcovia, kt. my

jednu nulu Skrtli. Boli dve alternativy- 1000 eur rodne a poskytnutie chaty mestu 2kr6t

rodne ak by bol ndjom 200 eur rodne, tak 5 kr5t by poskytli chatu. Ja som to neakceptovala,

povedala som, Ze o tom rozhodne MsZ.

RNDr. Valek- ja som uvaZoval, jedna vec je prendjom, druhd vec je, Ze by zasadla komisia

a do5pecifikovala nejak6 podmienky spolu s prdvnikom. Aby sme si to troSku oietrili. NejaklT

nSvrh by som dal nejakfch 1200, l-500 eur. My sme nikdy nemali nid proti oddielu, len aby

sme to dali dim sk6r do poriadku.

P. Compel'- jasn6, ie nem6Zeme da{sumu. My sme povedali, Ze na fin. komisiu sa prizv( aj

vlekdri, tf prizvani neboli. DruhS vec je t6,ie keby sme chceli schvdlit' nejak[ tarifu, di oni



s frou budri sIhlasit'. My to musime stiahnut' a stretn({ sa s nimi a dohodn({. Nie je tu Ziaden

kompetentnli tlen lyZiarskeho vliboru. Tam musi byt' nejakf postup d'alSi. My m6Zeme teraz

stanovi{ sumu a oni nebudil s0hlasit.

lng. Zima - ja si myslim, Ze my sme to maliv mesiaci december v komisii. Zaoberalisme sa aj

tyim nSvrhom, kt. hovorila p. primdtorka. Td suma je neprimerane n1zka. Padali rozlidn6

n5vrhy aj na komisii. Neboli sme schopnidospiet k nejakej redlnej sume, kt. by skutodne

kryla ten majetok. Vidim to tak, Ze keby sme dnes odklepli sumu a oni by nes(hlasili, dokedy

by sme licitovali tri sumu? Ja si myslim, ie tlich 100 eur mesadne nie je v6bec vel'a. Je to

o tom, di si niekto nemysli, Ze to md byt' viac. Vr5{me to eite raz, prerokujme to v komisiSch,

navrhnime im to.

P Simonikovd - na dohodu by mali byt' dvaja. Musi byt' aj d'alSia vec, do keby sme sa aj

nedohodli.

lng. Marhefka - my sme na predch. MsZ dalivripoved'z ndjmu. V akom termine to bolo?

Mg. Antoni - bolo to k 1. decembru.

lng. Marhefka -teda nid ndm nebrdni, aby sme ju zajtra prebrali, aby sme ich nejako primeli

k rozhodnutiu, Treba nap[sat aj d'al5iu vyipoved'k technike. Oni tam dnes lyZujti, majti z toho

aj vlinosy. Niekto mdZe povedat', Ze niekto m5 biznis na majetku mesta. My iakdme aj nejak0

Istretovos{ od nich.

lng. Zima - ja sa ich trosku zastanem - ja som rozprdval s pdnom Osvaldom na t6to temu

a mal som pocit, ie dakajri, Ze budrl prizvanina rokovanie niektorej z komisii, kde budil

dohodnut6 urdite podmienky.

primdtorka -dnes bol p. Osval na 0rade a pyitala som sa di niekto prfde na MsZ, ospravedlnil

sa a povedal, Ze dakali, Ze budtl prizvani na komisiu.

lng. Zima - poviem rovno, Ze sme povedali na komisii, Ze rozhodnutie na sume je na MsZ

p. Compel'-prvdvec je, Ze m6Zmevychddza{z ndjmu chaty Kydora a druhd, Zetd suma 100

eur na mesiac je dobr6.

Kontrol6r - ak by MsZ schvdlilo tfto variantu a mali by ndmietky, tak by sme od nich mohli

Ziadat' nejak6 podklady za dinnost'. Jednoducho oni musia akceptovat' n6vrh zastupitelstva'

Bc. Selep - my sme zaplatili t0 technol6giu. Ja by som vychddzal zo sumy 250 eur mesadne.

p. Compel'-oni urdite tfto sumu nezober0, my musime pozera{, Ze aj onitam niedo majil.

Ak to nezoberti oni, vieme my niekomu in6mu prenajat' za 6000?

p. Reznickyi - je taZk6 pris{ k istej sume, ja mdm n5vrh 1000 eur ndjom, plus bonus by som

dal lyiiarsky kurz pre Ziakov zdkladnej Skoly gr6tis.



P. Compel'- nekombinujme tu

RNDr. Valek - tam td cena musf byt' korektn5, tam td cena nie 1e z16, ja by som dal tfch 1500

eur, neddval by som tam Ziadne bonusy mestu, je tu m6j ndvrh, dajme d'alSie, zahlasujme

lng. Marhefka -toto, do povedal p. Valek na zadiatku je solidn6. Vzhl'adom na majetok

a chatu, ja si myslim, Ze tych 1500 bude mdlinko pre mesto nespravodliv6. My sme ale eSte

nedali obdobie, na ktor6 to budeme prenajimat'. VyskriSajme nejak6 2 - 3 rodn6 obdobie.

Musime ich aj zmluvne zaviazat', aby ndm ddvali vlikazy o tom, kolko listkov predali... takZe

myslfm si, Ze n6vrh p. Valeka je spravodlivli.

p. Hojstrid - ked'k tomu vietk6mu d6jde, kto bude platit' vietky revizie, Skolenia vlek6rov...

mSte vy predstavu, kol'ko to vSetko stoji?

lng. Marhefka - pr6veZe nemdme, ty o tom asivie5 viac. Ale t6 suma l-00, alebo 120 eur, je

dobr5, my nechceme im to zobrat, ani nid, oni to robi{ chc(, asi to aj vedia, asi z toho maj( aj

nejakli viinos a mesto md prdvo, aby nejak5 ndhrada za majetok mesta tu bola. Do bud(cna,

ak s nimi budti nejak6 korektn6 vztahy a ak sa stan6 relevantnym partnerom, m6Ze sa to

zmenit'.

P. Compel'- pod'me zahlasovat, nerozoberajme to dalej.

lng. Zima- na tri roky prendjom, ja by som navrhoval, aby sme tento proces ukondili driom

ukonienia ndiho manddtu.

N6vrh: suma 1500€

Hlasovanie:

Za:9 Proti:1 Zdrialo sa: 1

Ndvrh - doba n6jmu 01. 1. 20L3.31. 3. 2015

Hlasovanie:

7a:9 Proti: L Zdrialo sa:1

Hlasovanie: srihlasi s prendjmom rekreainej chaty Kamila a technol6gie lyiiarskeho vleku

Za:9 Proti: 0 Zdrialo sa: 1

Hlasovanie: schval'uje pren6jom chaty Kamila a technol6gie za 125 eur mesatne na dubu

uriitti
Za:9 Proti: L Zdrialo sa:l

Hlasovanie: rozhoduje o pren6ime

Za:9 Proti: L Zdrialo sa: t



Predniesot lng. Marhefka - v'fkon pr6va pol'ovnictva - iiadost' Rigel'Velk6 Lesnd

Komisia doporuduje prendjom

Hlasovanie: schval'uje pren5jom polbvn'ich pozemkov vo vlastnictve mesta

Zaz tL Proti: 0 Zdrialo sa:O

Hlasovanie: schval'uje uzavretie n6jomnej zmluvy

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa:O

Hlasovanie: poveruje a splnomociuje prim6torku na zvolanie valn6ho zhromaidenia...

Za Lt Proti: 0 Zdrialo sa:O

Predniesla lng. Baltazaroviiov6 - odpredaj nehnutel'nosti pre Jozefa TiSaka

Komisia odporilda

H lasovanie: srjhlasi s odpredajom nehnutelhosti

Za: Lt Proti: 0 Zdrialo sa:O

Hlasovanie: rozhoduje

Za: LL Proti: 0 Zdrialo sa:O

H lasovanie: schval'uje

Za LL Proti: 0 Zdrialo sa:O

predniesla lng. Baltazaroviiov6 - iiadost'o odkripenie pozemkov a budov JDJ Trans s. r. o.

Komisia neodportiia

prednosta - ja som sa ztidastnil aj fin. komisie, hovoril som tam jeden n5vrh, my sme za tie

budovy dali nejaklich 33000€. PlSnujeme kupovatvojensk6 kas6rne. Td suma za kasdrne sa

pribliZuje tejto sume. Ja by som to predal, peniaze uloime na osobitny ildet, nedajme ich do

rozpoitu a nebudeme ma{ probl6m, odkial'vezmeme peniaze na kasdrne

lng. Marhefka - ked'sme k0pilitfto vec, boli sme aj na obhliadke, kupovalisme to hlavne pre

to, Ze sme vedeli, Ze mesto ma mnoZstvo techniky a aby tento priestor bol vyuiitt na

uskladriovanie tejto techniky. Tam je vybavenie, kt. pri nejakom malom dovybaveni malo

funkdnost'. Dali sme verejn6 obstardvanie aj na traktor, kde bude uskladnenli?

lng. Zima - td oblast sa dd charakterizova{ ako polopriemyselnd zona. Lokalita brivahich

kasdrni je charakterizovand ako obytnd z6na.



prednosta-japozerdmnatotak,Zemomentdlne neverim,Zemestovtejtodobeinvestuje

do tohto objektu. eo sa trika opravy techniky - robime si minimdlne opravy. Autobus

servisujeme v autorizovanom servise, ak budeme ma{ novli traktor rovnako sa na neho budil

vztahova( rdzne zdrudn6 a pozdrudn6 opravy. Dnes sa uZ autS neopravujri doma v gardiach

ale jedine v 5pecializovaniich servisoch.

lng. Smandra -ale parkova{ tam m6Zu.

RNDr. Valek - je velkS chyba, ie sa tam neparkuje, je tam priestor, treba tam vybavit t[
elektriku.

prednosta - hSdali sme sa na elektr5rriach a dostalo sa ndm tol'ko, ie p6n na elektrdrriach, bil

po stole a nadSval n6m,ie do do toho pch5me palce.

RNDr. Valek - myslim si, Ze by sme to nemali zanedbdval, ia za to nedvihnem ruku. Vieme,

ak6 sti kasdrne pozemky - farsk6, sfkromn6... viem aj o tej ceste dole, nie je to l'ahk6.

prednosta - aj do sa tyka tej elektriky - tie probl6my sa vel'mi taZko rie5ia. My urdit6

schopnosti mdme, ale tie asi nestadia

p. primdtorka - my sme hl'adali aj dokumentdciu, bola urobend aj projektovd dokumentdcia,

nebolo za riu zaplaten6, hanbila som sa za to... nalejme si iist6ho v(na, ak by sme chceli

dotiahnut elektriku, nem6me na to peniaze. Ak by sme mohli prenaja{, prenajmime,

nemusime preddvat'.

Bc. Selep - rozpr6vame o vyuZiti a vidime, ie sa to nevyuZiva. Skrtime kaidri korunu a ostdva

ndm tu prebytodnli majetok. Ja nehovorfm, aby sme tu rozbehli predaje mesta, ale treba

zvaZovat'. Ten majetok ndm visi a ch6tra. Ja by som aj pristtipil k predaju tejto budovy.

Ja ver(m, ie kasdrne prejdf na mesto, stotoZfrujem sa, Ze sa tam nevyhneme prejazdu.

prednosta - pamiitdm si z p6vodn6ho ndvrhu ilzemn6ho pl5nu, Ze sa plSnovalo aj so

znidenim priestoru b'ival,ich lesov a mali tam st5{ byty resp. tam mala by{ bytov6 vlTstavba.

Dnes tam majti byt' stavebniny, a in6 priemyseln6 prev5dzky. Nie sf tam uZ naplSnovane

byty, pretoZe Ing. Gul55 bol osobne v BA aby sme to nejako zmenili, ked7e stl tam existuj[ce

prev6dzky a bola by hlIpost to teraz vietko b(rat'.

P. Simonikova - sil tam vysporiadan6 pozemky?

Primdtorka - len okolo budovy nie sti vysporiadan6.

lng. Marhefka - nemdme vhodnejiie uskladnenie na techniku, ako je v tejto budove. Mali by

sme reagova{ na v17zvu L.2. ak by sme tam vedeli na5it' nejakri titul nejakej vri robnej

prevddzky, bol by 0speinri. Urad by sa mal nejaktm sp6sobom snaiit' uskladnit' t0to techniku

tam. Spominam si, ie ked'tu bol e5te lng. Dubjel, on prehl5sil, Ze do konca okt6bra prveho



roku nid nebrdni tomu, aby tam elektrina bola. Treba aj s nim sk0sit komunikovat. Rk on dal

tak6 vyhlSsenie, ja nemdm d6vod o tom pochybova{.

P. Hojstrid- ja som sa bavil s Dubjelom a on mi povedal, Ze byto stalo nejakyich B 000-

9 000 a trvalo by to nejakli rok.

P. Compel'- policia mala vybudovat' privod kdbla na br6nke. Na to sri uroben6 projekty, s(

tam kdble, oni to urobilijednoducho, povedali, Ze na to nemaj( peniaze. Ja som bol tieZ

s p5nom Zoridakom a povedal mi, Zetento kdbel, ktorf je v zemi, nevyhovuje. niekedy

vyhovoval... Bolo to dohodnute. Mame urobentl projekty, Mesto zaspalo e5te za blival6ho

vedenia, mal sa dat' len kiibel do zeme ked'bola vykopand jama. Ostalo to vtedy na mftvom

bode.

lng. Zima - ukontime tIto diskusiu, dnes to funguje riplne indd.

lng. Marhefka - v tomto ndvrhu nie je ani ndvrh, ani cena, diZe o tom rokova{ ani nem6Zeme.

Hlasovanie - vystfpenie konatelbv spoloinosti JDJ

Za; LL Proti: 0 Zdrialo sa: 0

p. Cirak- ja by som chcel poveda{, Ze na5a firma vlastni5 kami6nov. Nem5me iiadnu

opravovfru, stdle chodime bud'do Starej [ubovne, alebo do Popradu. Peniaze neostSvajil

doma. Zitmer bol s t1im, Ze sa urobinejakri servis, zamestnajti sa nejaklT 2 ludia z Podol(nca.

V dne5nej dobe vdm povedia, ie o tr,iZderi, o mesiac mdme vol'n6, takto sa podnika{ ned6.

A parkovanie strojov, kde sil opravdrenske dielne je 5koda.

lng. Marhefka - ako by ste vy rieiiliten privod elektrickej energie?

p. Cirak -to V5m teraz neviem a nem6Zem povedat'. Musel by som zh5fra{, urdite by som

nesedel.

lng. Marhefka -viete, ak6 tam je suma za privod elektriky, aj za takti cenu by ste to chceli?

P. Cirak - ja som rdtal so sumou nejakfch 5000.

P. prednosta: ja to chcem uzavriet' tym, ie som vyjadril svoj n|zor ako pom6ct' tomuto

mestu. Ak to nereSpektujete a znervozriujete sa nad mojim ndzorom je to Vaia vec. Ja si za

svoj[m ndzorom stojim.

Hlasovanie: neschval'uje odpredaj

Zat 4 Proti: 4 Zdrialo sa: 3

Hlasovanie: schva l'uje odpredaj

Za:A Proti: 4 Zdrialo sa: 3



Predniesla lng. Baltazaroviiov6 - vysporiadanie nehnutelhosti - Marta AbrahamovskS

Komisia neodporrida.

lng. Marhefka - jednd sa o pozemok, kt. je na okraji (zemia osady Pilhov. Je nevyhnutny pre

naie mestsk6 lesy. Komisia md zdsadu, Ze sa snaZ[ komunikovat' so z5ujemkytiou, s touto sme

nemali moinost' komunikovat. Mali by sme s frou uzavriet' nejakri nSjomn0 zmluvu

Hlasovanie: neschval'uje

7a: LL Proti: 0 Zdrialo sa:0

Predniesla lng. Baltazaroviiov5 - Zdmena pozemkov

lng. Marhefka - komisia pracovala aj v srldinnosti s mestskri mi lesmi, vydali sme nejak6

zavdzn| stanovisko. My ako komisia sme videli obojstrann( vlihodnos{tejto zdmeny.

Menime pozemky za primeranri hodnotu a bonitu. Z5verom bolo, Ze mesto touto zdmenou

ziska. Tieto pozemky sri porovnatel'ne a hodnota p. Hudeca je o niedo vyS5ia.

p. Simonikov6 - my sme trito Ziadost nemali v komisii, nemali sme moZnost sa stretnri{ ani so

znaleckfmi posudkami, nevieme, o ak6 pozemky ide... keby ste vy boli v mojej komisii, urdite

by ste Ziadal o prejednanie. Ja viem, Ze ste odbornikom na lesy, ale ja v tomto momente

iiadam, aby ste predloZili materiSly aj na na5u komisiu. D5m aj poslancom na zv5Zenie, aby

sme tento bod stiahli, lebo je potrebn6, aby sme aj my vedeli. Kto bol d'al5im tlenom

komisie, ktorS rozhodla o tomto.

lng. marhefka - je to srldas{ou spisov6ho materiSlu, takie nie je to tajn6, na sprSve majetku

srl tie posudky v dvoch vyhotoveniach

lng. zima-pre mria je dost'vripovednou lehotou, ie mesto dlva2,9 hekt6ra a ziska 5,6

a hodnota je podobn6. ei to mala ma{ komisia sprdvy a majetku, to ja neviem zodpovedne

poveda{. Ja by som nehlasoval za stiahnutie materi5lu.

p. Simonikovd - ja neviem pos0di{ z toho papiera, ja nebudem chodit ako detektiv, ja

potrebujem aj k znaleck6mu posudku vysvetlenie- neviem pos(dit', di sri to zatr6vnen6

porasty...

Hlasovanie: stiahnutie

Za:4 Proti: 6 Zdrialo sa:l

Hlasovanie: z5mena pozemkov

ZazB Proti: L Zdrialo sa:2

K bodu i. 14



P. Compel'- komisie budeme musiet' asi robi{ v jeden deri, lebo nemdme stanoven6, presne

ktor5 komisia do m5. Do bud0cna si bud'povieme, kto, io ako, alebo budeme musiet'

rozprSvat' spolu.

P. primdtorka - bavfme sa o tom ui dva roky, v zdkone o obecnom zriadenfje jasne

zadefinovane. Kto m6 komu to vymedzova{? Ak mdme ist po novom, povedzte, ale nebavme

sa o tom na kaZdom zastupitel'stve. Ked'dostanem materiSl do komisie, ktory sa tyika

lesnictva, je minim6lne zdvorile zavolat' kolegu z lesnictva.

P. Simonikova - ja som takri istri poslanec, ako vy, to, Ze odhlasujete, Ze ja nem6Zem by{

dlenom nejakej komisie, ja budem stdle o tom rozpr6va{. Pdn poslanec Zima, vyprovokovali

ste ma. Je tu nie6o aj o mordlke.

lng. Zima - predo by nemali by{ zadefinovan6 vzt'ahy medzi komisiami?

Primdtorka - p. poslanec Selep a Ferencko - zasadanie komisie dajti na vedomie - kto chce

pris{, ten pride.

Bc. Selep - v Spiiskej Belej md jedna komisia 30 l'udi a vedia sa vietci zis{.

P. Reznickri - zdravotn6 stredisko - viete mi povedat' nejak[ inform5ciu?

Prim6torka - poschodie je uZ skoro kompletne uroben6, robIsa teraz ambulancia MUDr.

Wallenfelsovej, moino v mesiaci febru6r sa nastahu ju ui aj lekdri.

RNDr. Valek - bliZi sa ndm dariov6 obdobie, s[ tam dan6 poloZky, mria vonkoncom

nezaujima, kto md ak6 sumy, chcem, aby to bolo papierovo v poriadku

Mgr. Antoni - srihlasim s lng, Zimom, aby boli vymedzen6 kompetencie komisii a n6sledne aj

pridelbvanie dollfch Ziadostf do nich v uriitom vntitornom predpise, ale my ako zamestnanci

MsU nemdme pr5vo zasahova{ do kompetencii komisii MsZ. Takdto iniciat(va mus(vychddzat'

od poslancov MsZ, predsedov komisif.

Mgr. Antoni - dovolim si upozorni(., aby bol zachovdvanli postup pri schvalbvan(ndvrhov -
ndvrh p. Compl'a, ktoryi bol schvdlenri na zadiatku tohto zasadania MsZ je v rozpore

s rokovacim poriadkom MsZ. Odportldam, aby sa zachoval urdityi postup pri prijimanizmien

taklichto vndtornyich predpisov, aby nedochldzalo k aplikadnlim probl6mom.

Mgr. Antoni-takisto by som chcel upozornit aj na probl6my s odmeriovanim dlenov komisi(.

Podl'a Stat(tu mesta je zdkladnfm predpisom upravujricim odmeriovanie poslancov MsZ

a dlenov komisii MsZ zdsady odmeriovania poslancov. Minulri rok bolo MsZ prijate zvliSenie

odmien pre predsedov komisii na 15 € za jedno zasadnutie.Z6sady odmetiovania viak neboli

upraven6, taklito ndvrh bol schvdlenri len uznesenlm MsZ.

P. B. Zivdak - chcel by som jedno vysvetlenie - polbvnicke zdruZenie skalnd predloiilo z6mer

v prendjme pozemkov, Ked7e vtedy nepriilo na zastupitelstvo, bolo potom zvolan6 sedenie



a tam bolo dane, Ze treba eSte niedo doloZi{. Potom bola vyvesend vliveska, je problem, Ze s(
dvaja zdujemcovia o prendjom, ja som ui vysvetlbval, kto je druhf zdujemca. Predo sa to
nedostalo dnes do zastupitel'stva?

P. primdtorka - materidly neboli doruden6 v stanovenej lehote. Komisie nemali priestor

pozriet' sa na tieto materiSly

lng. Marhefka -treba vietklim poslancom aj obdanom povedat', ie vrikon prdva polbvnictva

plati do konca roku 2013. Eite st5le mdte das. Aby som vysvetlil t( vec, Ze predo to tak dlho

trvd, pozvali sme obe zdruienia na rokovanie. Popritom sme vds poZiadali o dorudenie

dokladov. Doklady ale neprichAdzali. Vy ste ndm doklady doloZili, s jednoduchrim listom,

tieto materiSly ndm ale nestadili. Lieta tam 400 hektdrov.

Mgr. Seman - ja by som chcel MsZ aj verejnost'informovat' o zmene poriadku v Z5 s M5,

doch5dza kzmene - zru5enie z6stupcu riaditel'a pre M5 a zdstupcu riaditel'a pre L. stuperi,

K bodu E. 15

Predniesol Mgr. Ferencko

Hlasovanie:

7a:17 Proti: 0 Zdrialo sa: 0

K bodu i. 16

P. prim6torka ukondila MsZ pod'akovan[m.

p. Primdtorka ukonEila zastupitel'stvo o 21.00.

/

Vzz/ Pramltorka mesta

Overovatelia zSpisnice: RNDr. Emil Valek PhD.

Jozef Compel'

Zdpisnicu napisala: Veronika Zami5kovd, 31. 01. 2013


